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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o informacjg dotycz4cq mo2liwoSci budowy

chodnik6w przy ulicach: Wilcza, Y-rucza, Szczy gla.

Brak chodnika jest zagroZeniem dla bezpieczefstwa pieszych poruszaj4cych sig

w padie drogowym. Szczeg6lnie wazne jest to dla bezpieczefstwa dzieci uczEszczaj4cych do

pobliskiej szkoty. W zwiqzku z powyhszym proszg o pozytywne rczpalrzenie proSby

mieszkaric6w.

ZalAc.zntk.-fcd'agrafte.


